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Punten voor de rondvraag commissie ED de dato 27 november 2024 
 
Fractie Vraag 

 
AB --- 

 
VSP Stadsplattegrond tijdens kerstmarkten 

Tijdens de kerstmarkten werd elk jaar gebruik gemaakt van stadsplattegronden welke verspreid door het centrum stonden. 
U heeft het besluit genomen dat dit niet meer nodig is aangezien de bezoekers dit via een app ook kunnen vinden.De VSP is echter van mening 
en hoort dit ook van de diverse attracties en bezoekers dat de mensen/ouderen de verschillende locaties moeilijk weten te vinden. Wij 
verzoeken u daarom om alsnog deze borden te plaatsen. 
 
Santa’s Village 
Naar aanleiding van onze artikel 32 vragen eerder dit jaar omtrent Santa’s Village heeft u ons toegezegd dat er duidelijk met de versiering en 
dergelijke rekening mee werd gehouden om de bezoekers te geleiden naar de nieuwe plek. Echter in o.a. de Bogaardlaan zien wij totaal geen 
versiering en op het Theodoor Dorrenplein en Dr. Erensstraat staat geen vermelding naar santa’s Village is het mogelijk om hier alsnog 
verandering in aan te brengen? 
 
Stichting Kerststad 
Wij hebben u gevraagd en ook ontvangen de financiële gegevens van Stichting Kerststad. Op dit moment is ons niet duidelijk waar gaat de 
Stichting Kerststad over. En wat zijn de taken van de gemeente kunt u ons hier wat meer inzicht in geven? Ook vragen wij ons af zijn hier 
duidelijke afspraken gemaakt wie wat en waar verantwoordelijk voor is 

 
PGP --- 

 
VVD Actielijst ED 21: Ontwikkelingen agrarische scan delen met commissie 

Eind september 2024 zou de rapportage worden ontvangen en eind dit jaar de definitieve en die zou gedeeld worden met de raad. Wat is de 
stand van zaken? 
 

CDA 
 

Rapport agrarische scan Valkenburg aan de Geul 
U schrijft in de actielijst dat u aan het einde van dit jaar het definitieve rapport rondom de agrarische scan verwacht. Kunt u dit rapport al met 
ons delen? 
Zo niet, kunt u dan wel de concept rapportage met ons delen? De CDA-fractie wil zich graag in deze materie verdiepen. 
 
Pilotproject Lindenlaan Valkenburg 
Graag een stand van zaken over het pilotproject rondom de Lindenlaan? 
De verantwoordelijk wethouder gaf in de begrotingsvergadering aan met een aantal mogelijke nieuwe initiatiefnemers voor dat gebied te 
spreken. Wordt er daarbij ook nadrukkelijk gekeken naar een diverse invulling van de panden? Zo ook eventuele focus op bijv. ambachtelijke 
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bedrijven? 
Daarnaast zijn tijdens de rondwandeling, in het kader van het Groenbeleidsplan, hele leuke ideeën aangedragen door inwoners om de Lindenlaan 
nog aantrekkelijker te maken. Wordt er iets gedaan met deze ideeën?  
 
Programma Economische Structuurversterking Valkenburg aan de Geul 
Graag een stand van zaken rondom het programma Economische Structuurversterking Valkenburg aan de Geul? 
In het eerste concept van de opdrachtenbrief rondom dit project hebben wij een aantal interessante richtingen en ideeën gelezen. Daarnaast 
hebben wij als CDA-fractie ook een aantal concrete punten aan u laten toekomen.  
Graag vernemen wij op welke termijn u hier een klap op wilt geven en aan de slag kunt met de uitvoering daarvan. 
 

 


